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משה פוזיילוב: אנחנו צריכים לזכור שחמאס הוא אויב רע, אויב שהוא מאוד מאמין ונחוש, והוא

ורבע גדול מהשנה  וחשוב שיהיה איום אותנטי. לאורך חלק  צריך לחוש את האיום על צווארו, 

שנלחמנו בו, במידה רבה בגלל הממשל האמריקני וגם בגלל ההפגנות בישראל, הוא נטה להאמין

שהאבות במה  להשתמש  זה  צריך  שהוא  מה  וכל  מגיע,  אוטוטו  שלו  הניצחון  הכול  שלמרות 

וזו הסבלנות. הוא אמר לעצמו, בוא נחכה עוד קצת ועוד קצת עד המייסדים שלו לימדו אותו, 

יעבור דרומה מאשר יותר סיכוי שהליטאני  יש  שישראל תישבר. איך אמר נסראללה ביהירותו: 

שחיזבאללה יעלה צפונה. אבל בסופו של דבר הם לא הבינו עד כמה הם קורי עכביש ולא אנחנו,

והם לא הבינו כמה אנחנו עם קשה עורף.

הראיון המלא התפרסם באתר ערוץ 7, בתאריך 12.12.2024.
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